

會務報告 Announcements 01-30-2022

1. 祝大家春節快樂！

Happy Chinese New Year to everyone !

2. 下個主日 (2月6日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。

Next Sunday (2/6) will be a Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion.

會務報告 Announcements 01-30-2022

3. 教會將於2月底舉辦第三期幸福小組聚會，分為粵語和國語兩組，並從本主日下午 3:00-5:00 開始為期 4 週的傳福音同工訓練 (Zoom ID: 283 390 5153，Passcode: 392766)。鼓勵弟兄姊妹們積極參與這次全教會的傳福音事工，求神藉著我們使更多人因信耶穌基督而蒙福！

MGC is going to have a third Happiness Group Ministry starting from the end of February, and there will be two groups--Cantonese and Mandarin. From this Sunday, 3:00-5:00pm, we are going to have a 4-week evangelism training (Zoom ID: 283 390 5153, Passcode: 392766). We highly encourage brothers and sisters to join this whole-church evangelical ministry, and pray that more people will be blessed by believing in Jesus Christ through us !

會務報告 Announcements 01-30-2022

4. 因最近新冠病毒感染病例的增加，青少年主日實體聚會將延後至 2/6 (暫定) 開始，時間是 12:30-1:45pm，地點在 APlus Learning Center, Rockville，不提供午餐，全程帶口罩，求主保守大家的健康和平安。

Due to the recent increase of Covid-19 cases, the start date of the youth in-person Sunday Worship is tentatively postponed to 2/6 to be held at APlus Learning Center, Rockville, at 12:30-1:45pm. No lunch is provided. It is required to wear masks throughout the whole service. May God keep everyone healthy and safe.

會務報告 Announcements 01-30-2022

5. 2021年的奉獻認證信將於1/31/22 寄出。如果你對信中的內容有疑問，或者下個星期你還沒有 收到此信，請與吳燕姐妹聯繫。聯繫方式:

Treasurer@MarylandGospelChurch.org

All the 2021 offering confirmation letters will mail out by this 1/31/2021. If you have any questions about the letter or don't receive it next week, please email Sister April Wu.

Treasurer@MarylandGospelChurch.org

6. 這是主日同工服事表的連接，請參與下個主日服事的同工們提前預備。 [點擊鏈接同工服事表](#)

Here is the link to the Sunday Service Team schedule. For those who are going to serve in the next Sunday service, please prepare ahead of time. [Click here for Sunday Service Team schedule](#)

會務報告 Announcements 01-30-2022

7. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五 (2月4日) 我們將查考約翰一書第四課；背誦經文是約翰一書 2:1 "我小子們哪，我將這些話寫給你們，是要叫你們不犯罪。若有人犯罪，在父那裡我們有一位中保，就是那義者耶穌基督。" 每日閱讀經文是馬太福音 5-7 章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (7:30-8:30am)，或在教會的網站收聽聚會錄音。

[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study 1 John Lesson 4 on Friday (2/4). Bible memory verse is 1 John 2:1 "My dear children, I write this to you so that you will not sin. But if anybody does sin, we have one who speaks to the Father in our defense-- Jesus Christ, the Righteous One." Daily Bible reading: Matthew 5-7. You are welcome to join the daily devotion (7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. [Click here for Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻](#) Click here to offer
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示](#) Click here for Offering Instructions